
Vraag Antwoord
Honden(losloop/uitlaat)gebieden in Park Zuiderveld We begrijpen dat er veel vraag is naar plekken om honden uit te kunnen laten en los te kunnen laten lopen. In Park Zuiderveld 

mogen honden helaas niet loslopen en moeten ze dus aangelijnd blijven. Er leven namelijk veel bijzondere dieren waar we rekening 
mee willen houden, zoals de patrijs. 

Het openbaar toegankelijk in te richten park c.q. wijkgroen biedt ook ruimte voor spelen en ontmoeten voor kinderen. Ook zij 
moeten dus in feite beschermd worden tegen (loslopende) honden. Kortom, ook in dat kader is de gemeente geen voorstander om 
ruimte te bieden voor loslopende honden. Ruimte bieden voor spelen en ontmoeten prevaleert boven ruimte bieden voor 
loslopende honden

Het verbeteren van de biodiversiteit in de omgeving is één van de hoofddoelen van dit project. Een hondenlosloopgebied past 
daarom niet binnen de kaders en randvoorwaarden van het project. De gemeente weegt hierin altijd zorgvuldig alle belangen af. 
Daarom kijken we ook naar wat we wél kunnen doen voor honden, binnen de kaders en randvoorwaarden van het project. Uw 
ideeën en suggesties zijn daarin erg welkom.

Hoe wordt de jeugd meegenomen/betrokken bij de inrichting van het nieuwe park? We organiseren aparte avond/bijeenkomst speciaal voor jongeren. We moeten hiervoor nog kijken wanneer/hoe deze 
avond/bijeenkomst georganiseerd wordt. Bijvoorbeeld het organiseren van een pizza avond waar we tegelijkertijd 
aandachtspunten vanuit de jeugd/jongeren ophalen.

Er zijn al veel dieren verdwenen die hier eerst voorkwamen. Gaat dit niet ook met de patrijs 
gebeuren? 

De Waalsprong is in ontwikkeling en de inrichting en het gebruik van het gebied veranderd. Dat heeft ook invloed op het gebruik dat 
de dieren maken van het gebied. Met de inrichting van het park willen we zorgen dat voor verschillende dieren beschutting en 
voedsel aanwezig is. Daarmee willen we zo gunstig mogelijke omstandigheden creëren dat dieren het plangebied kunnen (blijven) 
gebruiken, waaronder de patrijs.

Kan er ook een bijzondere naam komen voor het park? Park Zuiderveld klinkt niet heel bijzonder. Een heel leuk idee. We gaan hier onderzoek naar doen wat de mogelijkheden zijn. Het huidige project eindigt bij het definitieve 
project. Een volgend project doet de aanbesteding + realisatie. Een naam-prijsvraag is meer passend bij de realisatie/oplever fase. 

Komt er nog een fietsverbinding naar de Stationstraat? Er komen paden door het park die het park verbinden met de omliggende omgeving. Momenteel onderzoeken we welke 
verbindingen daarbij het meest logisch en handig zijn. Dit is ook één van de thema's die aan bod zal komen tijdens de 
meedenksessies. Wanneer het ontwerp in een meer vergevorderd stadium is, wordt duidelijk welke verbindingen er opgenomen 
worden in het ontwerp.

In het woningbouwplan Zuiderveld Oost (fase1) zitten ook fietsverbindingen. Om ook aansluitingen op de Stationsstraat te maken, 
is wel in het plan voorzien. Maar die zitten wat verder in de tijd. Daarvoor zal Zuiderveld Oost Fase 2 (noordelijk deel) ontwikkeld 
moeten worden. Hierover is de gemeente ook in gesprek met de bedrijven die daar zijn gehuisvest.

Wanneer wordt het park gerealiseerd? Op dit moment is de realisatieplanning nog niet vastgesteld. We verwachten dat het ontwerp voor het park klaar is in 2026. Daarna 
gaan we aan de slag met de planning van de realisatie. Daarnaast moeten er meerdere vergunningen worden aangevraagd. Dit kost 
ook tijd. De realisatie kan niet beginnen zonder deze vergunningen. Dit maakt dat de aanloop naar de realisatie wat tijd in beslag 
neemt. Wanneer het ontwerp klaar is, wordt er weer een bijeenkomst georganiseerd voor de omgeving. Naar verwachting kunnen 
we dan ook meer zeggen over de planning van de realisatie van het park.

Hoe zit het met Zuiderveld Oost, wordt dit eerst gebouwd? De planning voor ZVO is dat we deze zomer de planologische wijziging en het de aanbesteding voor het BRM (oa aanleg riool, 
nutsvoorzieningen) gereed hebben. Het echte werk buiten start in begin 2026. De bouw van de woningen zal naar verwachting 
starten begin 2027.


